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Bijlagen 

 

Ontwerp besluit 

De raad wordt voorgesteld kennis te nemen van de beantwoording van de artikel 45 mbt Algoritme 

Register 

 

Inleiding 

In deze nota wordt antwoord gegeven op de artikel 45 vragen van GroenLinks, PvdA, CU, D66 en 

Swollwacht n.a.v. Rekenkamer inspiratiebrief Algoritmen c.q. Algoritme Register.  

 

Vraag 1: Wanneer zal de gemeente Zwolle de eerste algoritmen die in gebruik zijn, publiceren in 

het landelijk register op https://algoritmes.overheid.nl en volwaardig deelnemen?  

De gemeente Zwolle heeft nog geen operationeel algoritme register c.q. is nog niet aangesloten op het 

landelijk algoritme register. Verandering van inzichten door de komst van het landelijke register in 2023 

en lage prioritering voor beschikbare capaciteit is hiervan de oorzaak. Op dit moment bevindt Zwolle 

zich in de afrondende fase van voorbereiding van dit beleid. 

 

Uiterlijk Maart 2025 zal gemeente Zwolle aangesloten zijn op het algoritme register. Tevens zal dan in 

een raadsinformatiebrief het beleid en de werking van het Algoritme Register worden toegelicht. 

 

Vraag 2: Waarom is het de gemeente Zwolle, ondanks de aangenomen motie in 2020 (en 

voorgestelde afdoening 2022) tot nu toe niet gelukt de gebruikte algoritmes te publiceren.   

Belangrijkste redenen voor deze doorlooptijd is personeelsschaarste c.q. prioritering van 

werkzaamheden. De benodigde capaciteit is door her-prioritering vrijgemaakt en beschikbaar om de 

realisatie van het algoritme register af te ronden.   De komst van het Landelijk algoritme register en de 

AI-act, heeft tot een andere definitie van te publiceren algoritmes geleid dan in 2022 door de gemeente 

zelf opgesteld. 

 

 

Vraag 3: Deelt het college de mening dat zolang dit register niet operationeel is, geen nieuwe 

algoritmes ingezet kunnen worden door de gemeente Zwolle vanwege het ontbreken van 

transparantie richting onze inwoners? → Deelt het college de mening dat, zolang dit register 

niet operationeel is, de gemeente Zwolle geen nieuwe algoritmes mag inzetten vanwege het 

gebrek aan transparantie richting onze inwoners?   
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Wanneer hier gedoeld wordt op impactvolle algoritmes, delen we deze mening. Op dit moment heeft de 

Gemeente geen impactvolle algoritmes in gebruik. Zodra gemeente Zwolle is aangesloten op het 

landelijk Algoritme Register, is dit register voor Zwolle operationeel. Nadere duiding volgt in de 

aangekondigde raadsinformatiebrief. 

 

Vraag 4: Hoe heeft de gemeente het beleid bepaald over welke algoritmes te publiceren en waar 

kunnen we dit beleid vinden?  

Het voorgestelde beleid wordt in samenhang en afstemming met de landelijke ontwikkelingen gemaakt. 

Een werkgroep onder leiding van de ethisch officer is hierbij betrokken. Uitgewerkte informatie 

hieromtrent volgt in de aangekondigde raadsinformatiebrief. 

 

Vraag 5: Hoe zijn recente ontwikkelingen als de Europese AI verordening en het 

Implementatiekader ‘Verantwoorde inzet van algoritmen’ hierin meegenomen?  

Deze ontwikkeling wordt meegenomen in de definitie van impactvolle algoritme en in het proces voor 

de bepaling van een dergelijk algoritme. AI-toepassingen kunnen impactvolle algoritmes opleveren. 

 

Vraag 6: Is de ethische commissie betrokken in dit proces en zo ja op welke manier?  

In het beoordelingsproces is een rol voor de ethische commissie voorzien. Op de zelfde wijze als 

binnen het proces rond ethiek, kan de ethische commissie om reflectie worden gevraagd. 

 

Vraag 7: Kunnen raadsleden (desnoods vertrouwelijk) inzicht krijgen in de niet gekozen (niet 

voldoen aan de definitie) algoritmen en hun werking?   

Dit inzicht kan aan de raad worden verstrekt in lijn met de voor de raad beschikbare instrumenten. 

 

Vraag 8: Hoeveel algoritmes heeft de gemeente Zwolle op dit moment in gebruik? (een 

geüpdate overzicht van de eerder toegezonden informatienota is voldoende )  

Op dit moment heeft de gemeente geen te publiceren algoritmes in gebruik. Er is geen wijziging in het 

aantal bekende in gebruik zijnde algoritmes 

 

 

 

Openbaarheid 

Deze nota is openbaar. 

 

 

Burgemeester en wethouders van Zwolle, 

 

 

burgemeester, Peter Snijders 

 

waarnemend secretaris, Frank Wijnandts 


